
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Levanger rådhus, kommunestyresalen 

Dato: 19.06.2024 

Tidspunkt: 16:00  - 22:50 

 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Anita Ravlo Sand ordfører SP  

Nina Bakken Bye varaordfører H  

Tone Wanderås medlem AP  

Vegard Austmo medlem AP  

Astrid Vordal medlem AP  

Per Espen Aunan medlem AP  

Ina Helen Pedersen medlem AP  

Mathias Hallem Granaune medlem AP  

Johannes Hembre-Ingul medlem AP  

Stig Ove Sommervoll medlem AP  

Siri Marie Øvrum Nesgård medlem AP  

Anne Grete Krogstad medlem AP  

Frode Lund medlem SP  

Merete Bøhn-Flatås medlem SP  

Randi Haugskott medlem SP  

Kari Flokkmann medlem SP  

Dagrun Myhr medlem SP  

Harald Asbjørn Lein medlem SP  

Andreas Jenssen Hjelmstad medlem H  

Håvard Lutdal medlem H  

Knut-Erik Henrikø medlem H  

Ivar Haarstad medlem H  

Gunnar Morten Løvås medlem SV  

Siv Gjertrud Skjerve Bjøru medlem SV  

Jostein Trøite medlem SV  

Mats Henriksen medlem FRP  

Janne Kathrine Jørstad Larsen medlem FRP  

Nina Egenæs Groven medlem KRF  



Ivar Rausand medlem INP  

Asgeir Persøy medlem PP  

Lars Einar Karlsen medlem R  

Oddgeir Hagen medlem V  

Sigurd Flø Gustad varamedlem KRF Magne Nydal 

Mona Kristin Rømuld varamedlem H Lars Erik Ertsås 

Jens Olaf Kleinau varamedlem MDG Espen Wigen 

 

Fra administrasjonen møtte:  

Navn Stilling 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Trude Marian Nøst Kommunalsjef samfunnsutvikling 

Grete Synnøve Jacobsen Kommunalsjef helse og oppvekst 

Arnstein Kjeldsen Økonomisjef 

Ingrid Soknes Aunet Kommunalsjef Organisasjon og HR 

Gunvor Strøm Web 

Karl Martin Haugen Koordinator – Forvaltning helse og omsorg 

 

Ellers var til stede: 

Olav Dehli Leder kontrollutvalget 

Marius Johnsborg 
 

Forvaltningsrevisor Revisjon Midt-Norge 

 
 

Orienteringer 

• NTE v/konsernsjef Christian Stav 

• Kommunedirektøren orienterer - juni 2024 
• Orientering i tilknytning til sak 29/24 v/kontrollutvalgets leder Olav Dehli | Presentasjon 
• Orientering i tilknytning til sak 29/24 v/Forvaltningsrevisor Revisjon Midt-Norge Marius 

Johnsborg | Presentasjon 
• Styrkningsressurs i barnehager v/kommunalsjef Grete Synnøve Jacobsen | Presentasjon 
 

Forespørsler: 

Tone Wanderås (AP) stilte spørsmål om planer for hjemmesykepleie for det økende antall demente. 

Kommunedirektøren følger opp. 

 

Protokollen er godkjent av: 

  

linkvelger://13745/
linkvelger://13746/
linkvelger://13747/
linkvelger://13748/
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FO 9/24 Spørsmål fra Randi Haugskott (SP) - bemanning, kompetanse, avvik i helse 
og velferd. 

 

FO 10/24 Interpellasjon fra Asgeir Persøy (PP) - Like muligheter for alle i Levanger 
kommune 

 

FO 11/24 Spørsmål fra Vegard Austmo (AP) - prosess og involvering i effektivitets- 
og gevinstrealiseringsprogrammet 

 

PS 28/24 Referatsaker 
Kommunestyrets behandling av sak 28/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Referatsakene tas til orientering 

Avstemning: 

Enstemmig 

  

 



VEDTAK 

Referatsakene tas til orientering 

PS 29/24 Revisjonsrapport - forvaltningsrevisjon internkontroll 

Kommunestyrets behandling av sak 29/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Orientering ble gitt fra: 
Olav Dehli Leder kontrollutvalget 

Marius Johnsborg 
 

Forvaltningsrevisor Revisjon Midt-Norge 

Forslag i møte: 
Lars Einar Karlsen (R) fremmet følgende tilleggsforslag – nytt punkt: 
Rapporten fra kommunerevisjonen oversendes til arbeidsgruppa som ser på økonomi- og 
delegasjonsreglementet til Levanger kommune, og anbefalingene fra kommunerevisjonen tas med i 
arbeidet med forslaget til nytt delegasjonsreglement som skal utarbeides og behandles i 
kommunestyret høsten 2024 
 
Andreas J. Hjelmstad (H) fremmet følgende endringsforslag – pkt. 1: 
Kommunedirektøren setter av nok tid i ledergruppa… 
 
Avstemning: 
Kontrollutvalgets forslag enstemmig vedtatt. 
Karlsen sitt tilleggsforslag enstemmig vedtatt. 
Hjelmstad sitt endringsforslag enstemmig vedtatt.  
 

VEDTAK 
1. Kommunedirektøren setter av nok tid i ledergruppa til å tydeliggjøre, bygge og  
implementere rammene for internkontrollsystemet. 
2. Kommunedirektøren fortsetter implementeringen av internkontrollsystemet. I dette  
ligger det at; 
- Rutineverket (kvalitetssystemet) må bygges ut, og benyttes av hele organisasjonen.  
- Risikovurderinger av hovedprosessene skal utarbeides, og settes i system. 
3. Kommunalsjefenes myndighet tydeliggjøres, fortrinnsvis gjennom tydelig delegering  
fra kommunedirektøren. 
4. Kommunedirektøren gir tilbakemelding til kontrollutvalget innen 1. november 2024. 
5. Rapporten fra kommunerevisjonen oversendes til arbeidsgruppa som ser på økonomi- og 
delegasjonsreglementet til Levanger kommune, og anbefalingene fra kommunerevisjonen tas med i 
arbeidet med forslaget til nytt delegasjonsreglement som skal utarbeides og behandles i 
kommunestyret høsten 2024 
 

PS 30/24 Lokale forskrifter etter ny opplæringslov 

Kommunestyrets behandling av sak 30/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  



Forslag i møte: 

Ina Helen Pedersen (AP) fremmet følgende oversendelsesforslag: 

Nytt punkt 3. Forskrift om skolerute vedtas:   

Fastsatt av kommunestyret i Levanger kommune, den 19.06.2024, med hjemmel i lov 9. juni 2023 nr. 

30 om grunnskolen og den videregående opplæring (opplæringsloven) herunder opplæringsloven § 

14-1 andre ledd: «Kommunen og fylkeskommunen gir forskrift om skole- og feriedagar for elevane 

(skolerute). Skole- og feriedagane skal planleggjast slik at eksamen og nasjonale prøver kan 

gjennomførast» 

§1: Formål og virkeområdet 

Forskriften gir informasjon om hvilke skole- og feriedager elevene har i skoleåret 20xx–20xx. 

Elevene har rett og plikt til å møte på skolen på de fastsatte skoledagene. 

Forskriften gjelder for alle elever ved alle grunnskolene og voksenopplæringen i Levanger 

kommune skoleåret 20xx-20xx. 

§2: Skole- og feriedager kommende skoleår 

-Her settes inn tabell med skoleruta for skoleåret 20xx-20xx- 

§3: Lokale variasjoner 

Skolene kan gjøre unntak fra § 2 om skole- og feriedager i særlige tilfeller, for eksempel 

grunnet skoleturer. Unntak drøftes med enhetsleder grunnskole.  

§ 4.Iverksetting og opphør 

Denne forskriften trer i kraft 1. august 202x og opphører 31. juli 202x. 

 

Lars Einar Karlsen (R) fremmet følgende forslag: 

Kommunedirektøren får i oppdrag i arbeidet med å få på plass en skolerute i Levanger, å sørge for en 

samkjøring av planleggingsdagene mellom skole, barnehage og sfo, slik at småbarnsfamiliene slipper 

å ta mere fri fra jobb og studier enn nødvendig. 

 

Avstemning: 

Driftsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 

Oversendelsesforslag fra Pedersen enstemmig vedtatt oversendt uten realitetsbehandling. 

Karlsen sitt tilleggsforslag avvist med 30 mot 5 stemmer (R, PP, SV) 

 



VEDTAK:  

Forslag til nye forskrifter etter opplæringsloven vedtas med følgende endringer: 

1.Forskrift om hovedmål i skolene i Levanger kommune: Ingen endringer-vedtas som den foreligger 

2.Forskrift om permisjon fra skolene i Levanger: Endringer: 

§5: Tre første kulepunkter fjernes. 

§6: Følgende setning fjernes: Det som er forsvarlig for én elev, kan være uforsvarlig for en annen. 

§7: Setningen «Søknaden må framsettes senest 2 uker før starten av permisjonen det søkes fri til.», 

erstattes med setningen «Søknaden bør framsettes senest 2 uker før starten av permisjonen det 

søkes fri til.». 

3.Forskrift om skolerute for skolene i Levanger kommune: Ingen endringer-vedtas som den 

foreligger. 

OVERSENDELSESFORSLAG 

Ina Helen Pedersen (AP) fremmet følgende oversendelsesforslag: 

Nytt punkt 3. Forskrift om skolerute vedtas:   

Fastsatt av kommunestyret i Levanger kommune, den 19.06.2024, med hjemmel i lov 9. juni 2023 nr. 

30 om grunnskolen og den videregående opplæring (opplæringsloven) herunder opplæringsloven § 

14-1 andre ledd: «Kommunen og fylkeskommunen gir forskrift om skole- og feriedagar for elevane 

(skolerute). Skole- og feriedagane skal planleggjast slik at eksamen og nasjonale prøver kan 

gjennomførast» 

§1: Formål og virkeområdet 

Forskriften gir informasjon om hvilke skole- og feriedager elevene har i skoleåret 20xx–20xx. 

Elevene har rett og plikt til å møte på skolen på de fastsatte skoledagene. 

Forskriften gjelder for alle elever ved alle grunnskolene og voksenopplæringen i Levanger 

kommune skoleåret 20xx-20xx. 

§2: Skole- og feriedager kommende skoleår 

-Her settes inn tabell med skoleruta for skoleåret 20xx-20xx- 

§3: Lokale variasjoner 

Skolene kan gjøre unntak fra § 2 om skole- og feriedager i særlige tilfeller, for eksempel 

grunnet skoleturer. Unntak drøftes med enhetsleder grunnskole.  

§ 4.Iverksetting og opphør 

Denne forskriften trer i kraft 1. august 202x og opphører 31. juli 202x. 



 

PS 31/24 Endring av reglement for Levanger Ungdomsråd 

Kommunestyrets behandling av sak 31/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

 

VEDTAK 

Forslag til reglement vedtas som forelagt. 

PS 32/24 Valg av meddommere og skjønnsmedlemmer for perioden 2025-2028 

Kommunestyrets behandling av sak 32/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

  

 

VEDTAK 

Meddommere til Trøndelag tingrett: 

(oppnevnes for perioden 01.01.2025-31.12.2028) 

Aune Andreas 

Austmo Vegard 

Berget Per Arne 

Burmo Tor 



Dahlen Jo Vegar 

Falstad Svein Helge 

Folladal Per Anders 

Forås Torstein Johan Borgen 

Gilberg Harry 

Gresdahl Marius 

Hagen Eivind 

Haugan Kjell Otto 

Haugen Jon Anders Keiserås 

Hildrum Iver 

Johansen Thomas 

Juul Svein Hovik 

Jørgensen Bjørn Tore 

Kjeldsen Håkon Pallin 

Kvam Arne J 

Lysberg Håvard 

Løvås Asbjørn Sverre Lyngsnes 

Myhrås Kenneth Matberg 

Mømb Jens 

Pedersen Johan Peder 

Reinsborg Rune 

Rudi Magne Vidar 

Sandstad Arild 

Skarstein Bjarte Lars 

Skei-Sandvik Jørund Bjørgvik 



Steinsli Isac 

Vinje Sigmund 

Wanderås Ole Håkon 

Wiseth Tor-Magne 

Øfsti Per Martin 

Aas Stig Atle 

  

Berget Nina 

Borge Ylva-Kristine 

Dahl Astrid Haugskott 

Dahlgren Johanne 

Fenne Heidi Munkeby 

Furunes Emily Elaine 

Granaune Hege 

Granås Trude 

Halland Cecilie 

Haraldsen Annikken Kjær 

Haugen Siv Mona 

Helland Kari 

Klev Marianne 

Krogstad Anne 

Kvaløysæter Laila 

Lysberg Sissel Merethe 

Løvås Line 

Myhre Elin 



Røkkum Marit Hedvig 

Røssing Malin Agnete 

Salater Bodil Vikaskag 

Sjømæling Hilde 

Skei-Sandvik Ingunn 

Skjerve Ragnhild Torun 

Skaanes Heidi Iren Gretasdatter 

Sletvold Gunhild Sjøblom 

Sliper Ann-Karin 

Slåtsve Heidi 

Spor Marianne 

Storholmen Ann Tove 

Storkaas Maren Solheim 

Strøm Gunvor 

Støre Trude Langeland 

Svendgård Marte Haugan 

Vist Hege Dalen 

  

Meddommere til Frostating lagmannsrett 

(oppnevnes for perioden 01.01.2025-31.12.2028) 

  

Berg  Bjørn  

Brenne Audun 

Busch Atle 

Elvbakken Rolf Inge 

Eriksen Jørn Ragnar 



Fanum Harald 

Flekstad Stig Ove 

Granli Svein Erik 

Kjeldsen Arnstein 

Kjeldsen Ola Pallin 

Lilleeng Morten 

Lyngsaunet Espen 

Lysberg Hallstein 

Nilsen Geir Ole 

Nonstad Sindre 

Obeed Khalil 

Storsve Magne  

Sundal Bjørn 

  

Anderssen Eva Høyem 

Børve Linn Maria 

Dyrstad Anna Maria 

Halvorsen Laila Helene 

Haugdahl Tove 

Haugen Kristin 

Hermstad Mette Julie 

Ingebrigtsen Magnhild Kristine Moan 

Johansen Grethe 

Lande Rita 

Ness Ingjerd 



Ness Laura 

Pedersborg Linn Christine 

Rehaug Sissel Merethe 

Rennan Marian Brekke 

Skreden Silje 

Sundal Kine Høyem 

Toldnes Hanne Elisabeth Hansen Ihler 

  

Trøndelag jordskifterett 

(oppnevnes for perioden 01.01.2025-31.12.2028) 

  

Elvbakken Rolf Inge 

Hagen Eivind 

Fenne Heidi Munkeby 

Haraldsen Annikken Kjær 

  

Skjønnsmedlemmer (forslag sendes fylkeskommunen): 

  

Eggen Tore A. Jægersen 

Elvbakken Rolf Inge 

Gresdahl Marius 

Hagen Eivind 

Haugen Jon Anders Keiserås 

Lyngsaunet Espen 

Lysberg Håvard 

Mømb Jens 



Sandstad Arild 

Troset  Svein Roger 

  

  

Børve Linn Maria 

Dyrstad Anna Maria 

Fenne Heidi Munkeby 

Haraldsen Annikken Kjær 

Haugen Siv Mona 

Johansen Grethe 

Salater Bodil Vikaskag 

Skreden Silje 

Spor Marianne 

Storkaas Maren Solheim 

PS 33/24 Tilleggsanmodning fra IMDI om bosetting av enslige mindreårige i 2024 

Kommunestyrets behandling av sak 33/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

  

 

VEDTAK 

Levanger kommune imøtekommer forespørsel om å bosette ytterligere fire enslige mindreårige 

flyktninger i 2024. 



PS 34/24 Status Helseplattformen pr. mai 2024 

Kommunestyrets behandling av sak 34/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Habilitet 

Jens Olaf Kleinau (MDG) ba om vurdering av sin habilitet. Han er ansattevalgt representant i styret i 

Helse N-Tr. Kleinau fratrådte møtet under habilitetsvurderingen. 

Kleinau ble av et enstemmig kommunestyre erklært habil. 

1.    Forvaltningsloven § 6 første ledd – e nr 2 

2.    Fvl § 6 andre ledd – andre særegne forhold 

 

Forslag i møte: 

Gunnar Løvås (SV) fremmet følgende tilleggsforslag: 

På bakgrunn av brukerundersøkelsen som er framlagt ber kommunestyret kommunedirektøren 

snarest utrede en exit-mulighet der man i tillegg til økonomisk, praktisk og juridisk aspekt, har 

hovedvekt på faglig vurderinger og konsekvenser for de helhetlige helsetjenester for våre 

innbyggere. Det allerede initierte samarbeidet med Stjørdal kommune fortsetter. Kommunestyret 

ber om å få en slik sak før kommunestyrets budsjettbehandling 2024. 

Avstemning: 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

Løvås sitt tilleggsforslag avvist med 26 mot 9 stemmer (SV, INP, PP, MDG, FRP, SPv/Flokkmann) 

  

VEDTAK: 

Saken tas til orientering 

PS 35/24 NAV- Hjelpemiddelsentral - finansiering av byggeprosjekt 

Kommunestyrets behandling av sak 35/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

  



 

VEDTAK 

1. Levanger kommune bevilger 80 mill kroner til bygging av NAV-Hjelpemiddelsentral,  Levanger.  

2. Investeringen finansieres med låneopptak som fordeles utover økonomiplanperioden. 

PS 36/24 Justering investeringsbudsjett 2024 - rebevilgning og prisjustering 

Kommunestyrets behandling av sak 36/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Nina Bakken Bye (H) fremmet følgende endringsforslag: 

660707 Kjønstadmarka 3 kr. 4 000 000,- tas ut.  

Avstemning: 

Bye sitt endringsforslag enstemmig vedtatt. 

Innstillingen med vedtatt endring, enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

1. Rebevilgning av investeringsmidler fra tidligere år 54,869 mill. kroner, finansieres med bruk av 

ubrukte lånemidler kr. 45,097 mill. kroner og mva-kompensasjon på 9,773 mill. kroner. 

2. Prisjustering av prosjekter med 1,451 mill. kroner, finansieres med bruk av ubrukte lånemidler kr.  

1,175 mill. kroner og mva-kompensasjon på 0,276 mill. kroner 

PS 37/24 Tertialrapport 1. tertial 2024 - Levanger kommune 

Kommunestyrets behandling av sak 37/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet på vegne av SP, H, KRF, FRP, INP og V følgende tilleggsforslag – nytt 

punkt: 

Kommunedirektøren bes snarest om å gjennomføre nødvendige tiltak for å redusere bemanningen 

(feks ansettelsesstopp, fristilling, oppsigelser) for å oppnå årets budsjett. Alle tjenestenivå vurderes. 

  

Avstemning: 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 



Sand sitt tilleggsforslag vedtatt med 24 mot 11 stemmer (AP – Sommervoll, PP, R) 

  

VEDTAK 

1. Tertialrapport for 1. tertial 2024 tas til orientering.  

2. Kommunedirektøren bes om å iverksette nødvendige tiltak for å bedre regnskapsresultatet fram  

mot utgangen av året. Motivasjonslønn Staupshaugen og Dagsverket opprettholdes.  

3. Budsjettjusteringer for 2024, som det fremgår av rapportens kapittel «Status drift», vedtas. 

4. Kommunedirektøren bes snarest om å gjennomføre nødvendige tiltak for å redusere bemanningen 

(feks ansettelsesstopp, fristilling, oppsigelser) for å oppnå årets budsjett. Alle tjenestenivå vurderes. 

PS 38/24 Strateginotat Levanger kommune - økonomiplanperioden 2025 - 2027 

Kommunestyrets behandling av sak 38/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende endringsforslag: 

1 (som innstillingen) Strateginotat for 2023-2026 tas til orientering, og legges til grunn for det videre 

arbeid med økonomiplan og årsbudsjett. 

2 Kommunedirektøren skal legge frem et budsjett i balanse uten endringer i skolestruktur 

3 Kommunedirektøren skal legge frem et budsjett i balanse uten å øke promillesatsen til 

eiendomsskatt 

 

Tone Wanderås (AP) fremmet følgende forslag: 

1. Strateginotat for 2023-2026 tas til orientering, og legges til grunn for det videre arbeid med  
økonomiplan og årsbudsjett. 

2. Økonomiplanen i den kommende perioden bør ta sikte på et positivt netto årsresultat på 0,5 % 

korrigert NTE. For 2025 aksepteres et nullbudsjett for å bidra til et realistisk budsjett. I forbindelse 

med budsjett 2026 skal budsjettet legges frem med 1,5 % driftsmargin 

3. Eiendomsskatten skal vris i en mer sosial profil 

4. Egen sak om salg av eiendom, bygg og tomter legges frem i løpet av høsten 2024 

5. Barnehager og skoler gis ressurser til å ivareta unger som trenger ekstra oppfølging i en periode. 

De ordinære pedagogiske ressursene til skolene skal minst økes til lærernorm 

6. Det skal prioriteres oppbygging av en psykisk helsetjeneste for barn og unge, jfr. Nasjonal veileder 

for psykisk helsearbeid barn og unge. Dette inkluderer arbeid med rusproblematikk, vold og overgrep 



7. Tilbudet til personer med alvorlig psykisk lidelse og/eller ruslidelse må ha sterkt fokus, og må 

skjermes for kutt som svekker deres livskvalitet 

8. Sykefraværet er høyt i Levanger kommune. Kommunedirektøren bes ha et sterkt fokus på å få 

medarbeidere tilbake i jobb, og ved det få redusert sykefraværet 

9. Vedtaket om effektivisering og gevinstrealiseringsprogrammet skal være gjeldende for strategien 

for 2025-2027, ansatte skal sikres reell innflytelse 

 

Gunnar Løvås (SV) fremmet følgende tilleggsforslag: 

Videre planlegging og forberedelser av parkeringshus på Moan, stoppes på grunn av kommunens 

økonomiske situasjon. Budsjettet justeres tilsvarende. 

 

Avstemning: 

Kommunedirektørens innstilling, første setning, vedtatt med 33 mot 2 stemmer (Løvås, Trøite) 

Sand sitt endringsforslag, pkt. 2, vedtatt med 21 mot 14 stemmer (AP, SV v/Bjøru, PP, R, MDG) 

Sand sitt endringsforslag, pkt. 3, vedtatt med 19 mot 16 stemmer (AP, SV, PP, R, MDG) 

Løvås sitt tilleggsforslag vedtatt med 18 mot 17 stemmer (AP, SV, INP, PP, MDG, H v/Lutdal og 

Hjelmstad) 

Wanderås sitt forslag, pkt. 2, avvist med 22 mot 13 stemmer (AP, R, PP, MDG) 

Wanderås sitt forslag, pkt. 3, avvist med 19 mot 16 stemmer (AP, SV, PP, R, MDG) 

Wanderås sitt forslag, pkt. 4, enstemmig vedtatt  

Wanderås sitt forslag, pkt. 5, avvist med 18 mot 17 stemmer (AP, SV, INP, PP, R, MDG) 

Wanderås sitt forslag, pkt. 6, vedtatt med 18 mot 17 stemmer (SP, H, FRP, KRF) 

Wanderås sitt forslag, pkt. 7, avvist med 18 mot 17 stemmer (AP, SV, INP, PP, R, MDG) 

Wanderås sitt forslag, pkt. 8, enstemmig vedtatt. 

Wanderås sitt forslag, pkt. 9, vedtatt med 32 mot 3 stemmer (SV) 

  

VEDTAK 

1. Strateginotat for 2023-2026 tas til orientering, og legges til grunn for det videre arbeid med  

økonomiplan og årsbudsjett. 

2. Kommunedirektøren skal legge frem et budsjett i balanse uten endringer i skolestruktur 



3. Kommunedirektøren skal legge frem et budsjett i balanse uten å øke promillesatsen til 

eiendomsskatt 

4. Videre planlegging og forberedelser av parkeringshus på Moan, stoppes på grunn av kommunens 

økonomiske situasjon. Budsjettet justeres tilsvarende. 

5. Egen sak om salg av eiendom, bygg og tomter legges frem i løpet av høsten 2024 

6. Det skal prioriteres oppbygging av en psykisk helsetjeneste for barn og unge, jfr. Nasjonal veileder 

for psykisk helsearbeid barn og unge. Dette inkluderer arbeid med rusproblematikk, vold og overgrep 

8. Sykefraværet er høyt i Levanger kommune. Kommunedirektøren bes ha et sterkt fokus på å få 

medarbeidere tilbake i jobb, og ved det få redusert sykefraværet 

9. Vedtaket om effektivisering og gevinstrealiseringsprogrammet skal være gjeldende for strategien 

for 2025-2027, ansatte skal sikres reell innflytelse 

 

PS 39/24 Veg- og gatelys langs fylkesveger i Levanger kommune 

Kommunestyrets behandling av sak 39/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig  

VEDTAK 

1. Levanger kommune legger vegloven til grunn for framtidig drift og vedlikehold av veg- og gatelys i  

kommunen, det vil si at vegeier har ansvar for å vurdere trafikksikkerhet langs egne veger. Vegeier  

har ansvar for drift og vedlikehold av infrastruktur som er vurdert som trafikksikkerhetstiltak, som  

f.eks. veg-/gatelys.  

2. Levanger kommune gjennomfører dialog med Trøndelag fylkeskommune om veg-/gatelys langs  

fylkesveger i kommunen med sikte på å overdra eierskap, drifts- og vedlikeholdsansvar fra 1.1.2025.  

3. De planlagte investeringstiltakene i veg-/gatelys langs fylkesveger gjennomføres ikke uten ny  

politisk behandling. 

PS 40/24 Mule Næringspark - Detaljregulering - sluttbehandling 

Kommunestyrets behandling av sak 40/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  



Forslag i møte: 

Asgeir Persøy (PP) fremmet følgende tilleggsforslag: 

Ved ferdigstilling av lekeområde bør en del av apparatene være universelt utformet. 

Avstemning: 

Innstillingen enstemmig vedtatt.  

Persøy sitt tilleggsforslag vedtatt med 34 mot 1 stemme (Hjelmstad) 

  

VEDTAK 

Detaljregulering for Mule næringspark, versjon revidert etter høring, vedtas i henhold til plan- og 

bygningslovens §12-12. 

Ved ferdigstilling av lekeområde bør en del av apparatene være universelt utformet. 

PS 41/24 Detaljregulering for fellesbrygge i Lofjorden - sluttbehandling 

Kommunestyrets behandling av sak 41/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig  

VEDTAK 

Detaljregulering Fellesbrygge Hesttrøa i Lofjorden vedtas jfr. plan- og bygningsloven § 12-12.  

FO 9/24 Spørsmål fra Randi Haugskott (SP) - bemanning, kompetanse, avvik i helse 

og velferd. 

Kommunestyrets behandling av sak 9/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Randi Haugskott (SP) fremmet følgende spørsmål: 

Er det i Levanger kommune undersøkt planlagt og faktisk bemanning i helse og velferd, er det  

sykepleierkompetanse på sykepleiervakter, er det helsefagarbeiderkompetanse der det skal være  

helsefagarbeider? 



Evt. hvor store er avvikene og utfordrer det pasientsikkerheten? 

Hva er gjort/gjøres om dette er et problem? 

SVAR fra ordfører 

Første spørsmål: 

Er det i Levanger kommune undersøkt planlagt og faktisk bemanning i helse og velferd, er det 

sykepleierkompetanse på sykepleiervakter, er det helsefagarbeiderkompetanse der det skal være 

helsefagarbeider? 

Levanger kommune undersøker årlig forholdet mellom planlagt og faktisk bemanning i samarbeid 

med Hovedtillitsvalgt for Norsk sykepleierforbund. 

Undersøkelsen er innrettet slik at den inkluderer ulike kompetanseområder, herunder 

sykepleierkompetanse, helsefagkompetanse m.m.  

I år ble denne undersøkelsen gjennomført i uke 10 og 11. Vi har ikke fått årets resultat av 

undersøkelsen. Ifølge Hovedtillitsvalgt så ventes resultatet å komme innen kort tid. 

Andre spørsmål: 

Evt. hvor store er avvikene og utfordrer det pasientsikkerheten? Hva er gjort/gjøres om dette er et 

problem? 

Det vil være naturlig at hovedtillitsvalgt først informerer kommunalsjef for organisasjon og HR og 

kommunedirektøren om resultatet av undersøkelsen. Kommunedirektør har den siste tiden, i sin 

rolle som stedfortreder for kommunalsjef Helse, vist særlig interesse for den operative daglige 

driften i helsetjenesten. På nåværende tidspunkt vil han, sammen med  enhetslederne, ha 

kompetanse til å vurdere om inntrykket i undersøkelsen stemmer overens med hvordan 

organisasjonen innen helseområdet for øvrig 

rapporterer.                                                                                                                                                                 

Det langsiktige målet er en mer aktivitetsstyrt drift av tjenesten, som benytter kompetanse og 

budsjettrammer på en mer dynamisk måte. 

Alle avdelinger har en bemanningsplan som beskriver hvilken kompetanse som er en del av 

handlingsberedskapen. I perioder med høy turnover og sykefravær gjennomfører avdelingslederne 

daglig vurderinger knyttet til kompetanse, tjenesteproduksjon og rekrutteringsbehov. Når det er 

nødvendig blir kompetanse omprioritert. Arbeidsgiver og tillitsvalgte samarbeider godt om 

bemanningsplan og er omforent om behovene i tjenesten.  



FO 10/24 Interpellasjon fra Asgeir Persøy (PP) - Like muligheter for alle i Levanger 

kommune 

Kommunestyrets behandling av sak 10/2024 i møte den 19.06.2024: 

Behandling  

Asgeir Persøy (PP) fremmet følgende interpellasjon: 

Kommuneplanens samfunnsdel sier at i Levanger skal alle ha like muligheter. Dette er noe vi i 

Pensjonistpartiet er svært opptatt av. Det jeg vil ta opp i denne interpellasjonen, er spørsmålet om 

det virkelig er slik at alle har like muligheter i Levanger? 

Egenandelene for hjemmebaserte tjenester er blant de områdene, som slår ut på en slik måte, at det 

ikke er slik. Størrelsen på egenandelene bidrar til at mulighetene svekkes for alle. Satsene er høye, og 

de rammer hardt. Som politiker vet jeg ikke hvor mange det er, som betaler egenandeler til Levanger 

kommune, jeg vet helle ikke hvilke begrunnelser, som ligger bak de vurderinger som gjøres. 

Pensjonistpartiet og jeg lurer på hvordan man har kommet fram til de ulike satsene. Hvorfor er det 

med slik at funksjonshemmede med lav brutto husstandsinntekt likevel får svært høye gebyrer. 

For mange mottakere av hjemmebaserte tjenester har dette stor innvirkning på livskvalitet, på 

muligheter til å delta i samfunnslivet. 

Hvor mange innbyggere i Levanger betaler slike gebyrer? 

Hvordan er fordelingen mellom de ulike satsene? 

Tjenester for funksjonshemmede skal bidra til frihet, selvstendighet, deltakelse og likestilling, 

samt motvirke diskriminering. Med de egenandelene som brukes i Levanger kommune, har det helt 

motsatt virkning. Det rammer virkelig personer med en allerede anstrengt økonomi. De høye 

egenandelene bidrar til at man ikke kan leve frie og selvstendige liv, som vi uten nedsatt 

funksjonshemming kan. Hvorfor er det rimelig å påføre innbygger med funksjonsnedsettelse gebyrer, 

som ikke påføres andre innbyggere, og dermed medfører økt økonomisk og sosial diskriminering? 

Det vi i Pensjonistpartiet er særlig bekymret for, i disse tider der kommunen skal spare penger 

og kutte i tjenester, er at personer med hjemmebaserte tjenester ender opp med å betale for de 

kuttene, som skal gjennomføres. Med den følge at egenandelene bare fortsetter å vokse. 

Jeg vil be kommunestyret vedta og oversende dette forslag til Kommunedirektøren: 

Kommunestyret ber Kommunedirektøren om å legge fram en oversikt over nivået på  

egenbetalingene i Levanger kommune, for hjemmebaserte tjenester. Og hva er begrunnelsen 

for hvorfor funksjonshemmede med lav brutto husstandsinntekt må betale høye egenandeler. 

Dette legges fram i god tid før budsjettbehandlingen i høst. 

SVAR fra ordfører 



Innledningsvis vil jeg nevne at pensjonistpartiets Frank Dreyer, daværende leder i Råd for personer 

med funksjonsnedsettelse, fremmet samme spørsmål i fjor i forbindelse med budsjettarbeidet.  

Svaret ligger under spørsmål og svar til Budsjett for 2024. Her beskrives hvordan egenandeler 

beregnes.  

Kort gjengitt, så blir egenandelene beregnet på bakgrunn av den enkelte brukers 

inntekt.  Kommunen kan selv fastsette regler for betaling for tjenester som ytes etter Helse og 

omsorgstjenesteloven og «som ikke er til personlig stell og egenomsorg».  

Egenandelen kan settes så høyt at den dekker kommunens egne kostnader, inkludert 10 prosent i 

administrasjonsutgifter. Så er det også regler om utgiftstak, og det er sånn at hvis husstandens 

samlede inntekt er mindre enn 2G, kan egenbetalingen ikke overskride 220 kroner per måned.  

Det følger også av forskriften at egenandelen ikke kan settes høyere enn at vedkommende beholder 

tilstrekkelig til å dekke personlige behov og bære sitt ansvar som forsørger.  

Når det gjelder funksjonshemmede med lav bruttoinntekt så er svaret at satsene på kommunale 

tjenester er de samme for alle innbyggere enten man har funksjonsnedsettelse eller ikke – satsene er 

altså uavhengig av hvilken diagnose man har.  

For øvrig viser jeg til det som fremgår av svar på spørsmålene fra Dreyer i november.  Jeg finner det 

ikke hensiktsmessig å oversende saken for videre behandling, og med det påføre administrasjonen 

arbeidet med å fremme en ekstra sak, da det uansett ikke vil gi avklaringer utover det som er nevnt. 

På den bakgrunn vil jeg ikke anbefale kommunestyret å støtte oversendelse av saken. 

Avstemning: 

Persøy sitt forslag vedtatt oversendt med 18 mot 17 stemmer uten realitetsvotering (AP 

v/Sommervoll, INP, FRP, V, H-Rømuld, KRF-Groven, SP-Flokkmann) 

OVERSENDELSESFORSLAG 

Kommunestyret ber Kommunedirektøren om å legge fram en oversikt over nivået på  

egenbetalingene i Levanger kommune, for hjemmebaserte tjenester. Og hva er begrunnelsen 

for hvorfor funksjonshemmede med lav brutto husstandsinntekt må betale høye egenandeler. 

Dette legges fram i god tid før budsjettbehandlingen i høst. 

  

FO 11/24 Spørsmål fra Vegard Austmo (AP) - prosess og involvering i effektivitets- 

og gevinstrealiseringsprogrammet 

Kommunestyrets behandling av sak 11/2024 i møte den 19.06.2024: 



Behandling  

Vegard Austmo (AP) fremmet følgende spørsmål: 

For Arbeiderpartiet er et velfungerende partssamarbeid en grunnbjelke i offentlig  

velferdsproduksjon. Ansatte skal gjennom tillitsvalgtordninger kunne forvente å bli involvert, ha  

medvirkning og medinnflytelse på prosesser som har betydning for deres arbeidsforhold og  

tjenestene de skal utføre for kommunens innbyggere. 

Levanger kommune står overfor store omstillinger og har vedtatt en omfattende og ambisiøs plan 

for å sikre økonomisk bærekraft i kommunen. Disse prosessene vil medføre endringer for ansatte og  

tjenester. 

Hovedavtalen slår fast at det er avgjørende for et godt resultat at de ansatte og deres organisasjoner  

involveres så tidlig som mulig når omstillinger og reformer skal gjennomføres. Tjenester av god  

kvalitet og tilpasset brukernes behov forutsetter gode prosesser og medvirkning. Videre står det  

at medvirkning og medinnflytelse gjennom informasjon og drøftinger skal kunne gjennomføres  

uansett hvor eller på hvilket nivå beslutningen tas.  

På bakgrunn av dette stiller vi følgende spørsmål: 

1. På hvilken måte er arbeidsplasstillitsvalgte og ansatte ute på enhetene i Levanger kommune  

orientert om og involvert i effektivitets- og gevinstrealiseringsprogrammet?  

2. Hvordan sikrer Levanger kommune at alle ansatte er godt kjent med prosessene som  

organisasjonen står overfor på kort og lengre sikt 

SVAR fra ordfører 

Takk for spørsmålet. Som representanten anfører så er god involvering av tillitsvalgte og ansatte helt 

avgjørende for at vi skal lykkes med den nødvendige omstillingen. 

Spørsmål 1: På hvilken måte er arbeidsplasstillitsvalgte og ansatte ute på enhetene i Levanger 

kommune orientert om og involvert i effektivitets- og gevinstrealiseringsprogrammet?   

Svar: Plasstillitsvalgte orienteres gjennom sin deltakelse i de enhetsvise medbestemmelsesgruppene. 

I tillegg har kommunedirektøren deltatt i diverse medlemsmøter og personalmøter for å gi 

informasjon om programmet, samt at prosjektleder stiller på personalmøter ved behov.  På 

hovedtillitsvalgtnivå er gevinstrealiseringsprogrammet på dagsorden hver gang det er møte i Forum 

for tillitsvalgte (månedlig). Her er det fra kommunedirektørens side gitt uttrykk for et sterkt ønske 

om at tillitsvalgte også selv etterspør oppdateringer og involveringer på enhetsnivå, der hvor dette 

ikke har skjedd ennå.  

Spørsmål 2: Hvordan sikrer Levanger kommune at alle ansatte er godt kjent med prosessene som 

organisasjonen står overfor på kort og lengre sikt?  



Svar: I tillegg til det som er nevnt ovenfor, så blir det utarbeidet en kommunikasjonsplan som tar 

innover seg både det kortsiktige og det langsiktige perspektivet. Administrasjonen er av ulike årsaker 

noe forsinket med planen, men nå er det bra framdrift i arbeidet med den. Første utkast vil bli 

forelagt administrasjonsutvalget til orientering i slutten av august.  

 


